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Vragen: 

1. Op 8 maart 2017 is er een motie aangenomen die voorzag 
dat er informatie aan minima moest worden gegeven over 
hulp(organisaties) voor huisdieren. Er is toen onder meer 
een initiatief geweest over contact met 'Bevorderen 
Dierenwelzijn' of 'Quidem Carus'. Deze organisaties geven 
bredere steun (in natura) dan 'wie vult mijn bak', zij kijken 
ook naar medische kosten. Heeft de gemeente na 2017 
contact gehouden met deze stichtingen en waar is de 
informatie gebleven die indertijd wel via Gouda.nl werd 
aangeboden? Gaat deze weer aangeboden worden? 

2. Waarom is de frequentie van 1x per jaar voor het 
bijeenkomen van de Werkgroep Dieren  voldoende?  

3. Zullen in deze werkgroep ook dierenfokkers 
vertegenwoordigd zijn? 

4. Gaat de coördinator dierenwelzijn ook samenwerken met de 
afdelingen die bouw en de openbare ruimte in Gouda onder 
hun hoede hebben? 

5. Hoe gaat de coördinator samenwerken met de afdeling 
handhaving? 

6. Wanneer de populatie van dieren van een kinderboerderij of 
een hertenkamp een bepaald aantal overschrijdt worden de 
dieren verwijderd en geslacht als overplaatsing naar elders 
niet mogelijk is. Geldt dat ook in Gouda? 

7. Zijn er in Gouda wateren waar niet mag worden gehengeld?  
8. Wordt streetfishing nog in Gouda georganiseerd? 

 
 
 
 
 
 

 



Antwoorden: 

1. Het college heeft op het moment geen contact met deze 
stichtingen. Zoals in de nota staat is het plan om de 
informatie op de website van de gemeente over dierenwelzijn 
weer uit te breiden. Stichting Quidem Carus is ondertussen 
gestopt, maar we zouden, in overleg met hen, wel kunnen 
verwijzen naar stichting ‘Bevorderen Dierenwelzijn’. 

2. Er kan bij de eerste bijeenkomst worden overwogen om dit 
tweejaarlijks of nog vaker te doen. Dit is afhankelijk van de 
mogelijkheden en behoeftes van de deelnemers. 

3. Het is vooralsnog niet het plan om dierenfokkers uit te 
nodigen voor de Werkgroep Dieren. 

4. De gemeente werkt integraal en onderlinge afstemming dient 
plaats te vinden met afdelingen en medewerkers die 
logischerwijs een rol spelen in een dossier.  

5. Samenwerking met de afdeling Toezicht en handhaving gaat 
bijvoorbeeld over honden. Het losloopverbod en de 
opruimplicht worden door deze afdeling gehandhaafd.  

6. De keuzes hierover worden gemaakt door de beheerders 
van kinderboerderijen en hertenkampen. De kinderboerderij 
geeft aan dat zij met een goed fokbeleid voorkomen dat zij 
teveel dieren krijgen. Dit doen zij door alleen te fokken met 
dieren waar vraag naar is, en door niet met alle dieren te 
fokken. 

7. Het viswater in Gouda is verpacht. Op visplanner.nl zijn bijna 
alle viswateren te vinden. 

8. Dit is niet bekend bij het college. Dit zou kunnen worden 
verkend in gesprekken met de hengelsportvereniging.  

 
 

 

 
 


